

认证证书

精量电子（成都）有限公司
中国四川省
中国（四川）自由贸易试验区
四川省成都市双流区黄甲街道物联一路 368 号
邮编：610200

经

莱茵检测认证服务（中国）有限公司

确认，作为 IRIS 批准的认证机构，评定上述组织的管理体系已符合

IRIS 认证准则：2020

ISO/TS 22163：2017

标准的要求

19（单一铁路零部件）

速度传感器、温度传感器的设计、开发和制造

证书生效日期：2022-08-21

证书有效期至：2025-08-20*



签发日期：2022-08-15

证书登记号码：39 10 005 1904

该文件是英文证书的翻译件，需要与英文证书同时使用才有效。

* 后续年度监督审核按期通过为本文件有效的前提条件。

认证机构地址：中国北京市北京经济技术开发区荣华南路 15 号院 4 号楼 3 层 301 室、12 层 1203 室（北京自贸试验区高端产业片区亦庄组团），100176

1 / 1



C E R T I F I C A T E

awarded to

Measurement Specialties (Chengdu) Ltd.

**No. 368, Wulian 1st Road, Huangjia Street, Shuangliu District, China (Sichuan) Pilot Free
Trade Zone
610200, Chengdu, Sichuan Province
China**

TÜV Rheinland (China) Ltd.

confirms, as an IRIS Certification® approved certification body, that the Management System of the
above organization has been assessed and found to be in accordance with the

**IRIS Certification® Conformity assessment:2020
and based on
ISO/TS 22163:2017**

for the activities of Design and Development and Manufacturing
for the scope of certification: 19 (Single railway components)
Design, Development and Manufacturing of Speed Sensors and Temperature Sensors

Certificate valid from: 21/08/2022

Certificate valid until: 20/08/2025*

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "E. F. Hu", is written over a horizontal line.

Current date: 15/08/2022

Certificate-Register-No: 39 10 005 1904

* Providing that the subsequent surveillance audits are successful before the validity date of the previous audit.
Certification body address: Room 301, 3F and Room 1203, 12F, Building 4, No.15, Ronghua South Road, Beijing
Economic-Technological Development Area, Beijing (Yizhuang group in high-end industrial area of Beijing Pilot
Free Trade Zone), 100176, P. R. China - 100176 Beijing - China

©2022 UNIFE. All rights reserved.

1/1